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Svar på motion avseende utmärkning av ridvägar i 
Hjortmarka naturreservat- Zlatibor Sinik (C)

Ärendebeskrivning
Zlatibor Sinik (C) har till kommunfullmäktige den 30 november 2022 § 290, lämnat en motion 
angående skyltning och utmärkning av ridvägar i Hjortmarka naturreservat. 

Motionären föreslår att Alingsås kommun sätter upp skyltar med information angående 
ridvägar, samt märker ut ridvägar gemensamt med aktörer på plats. 

Kommunfullmäktige beslutade vid sitt sammanträde den 30 november 2022, § 290, att 
remittera ärendet till kommunstyrelsen för beredning. Kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutade vid sitt sammanträde den 25 januari 2023, § 21, att remittera ärendet till 
kommunledningskontoret för beredning. 

Förvaltningens yttrande 
Kommunledningskontoret har i beredningen av ärendet stämt av nuläge med 
samhällsbyggnadsförvaltningen. 

Samhällsbyggnadsförvaltningen anger att ridvägar som redogörs för på länsstyrelsens 
hemsida inte har utvecklats i verkligheten. Informationen angående ridled på länsstyrelsens 
hemsida är nu uppdaterad. 

Ridvägarna som finns utpekade i motionen har vid flertalet tillfällen varit uppe för diskussion. 
Den faktiska terrängen på plats begränsar möjligheterna för genomförande av utmärkning av 
ridvägar. I dagsläget används området som ridväg, både av Alingsås Ryttarsällskap och 
andra ryttare. Samhällsbyggnadsförvaltningen är öppen för att hitta en lämplig slinga att 
märka ut i området. Det finns idag ingen specifik ridväg i området och därmed inget som kan 
märkas ut eller informeras om, genom skyltning. Alingsås Ryttarsällskap har inte varit 
pådrivande eller påtalat att det finns ett behov av utmärkning av ridvägar. 

För att kommunen ska ha möjlighet att medverka till att märka ut ridvägar, förutsätter det ett 
tydligt behov av de som rider i området. Ett sådant behov finns inte i nuläget. 
Kommunledningskontoret föreslår därmed att motionen ska avslås.

Ekonomisk bedömning
Förslaget att motionen ska avslås innebär inga ekonomiska konsekvenser för kommunen. 
Förslaget att sätta upp skyltar för ridvägar innebär kostnader för Alingsås kommun. 



Förslag till beslut

Förslag till beslut i kommunfullmäktige
Motionen avslås.

Beslutet ska skickas till
TN, KS-expl 

Jenny Perslow Rebecca Wedberg
Tillväxtchef Exploateringsingenjör

Jenny Perslow, Godkännare tjänsteskrivelse, 2023-05-17
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